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Sammanfattning av dialog med näringsliv och föreningar kring 

centrumutveckling i Deje 
Närvarande: Per Lawén (kommunalråd), Morgan Häggbom (chef tekniska förvaltningen), Josefin 

Berger (chef kultur- och fritid), Anna Nilsson (kommunikatör kultur- och fritid), Nicole Nelson Nyrén 

(samhällsplanerare kommunledningskontoret), Fritidsbanken, AME, Centrumföreningen, Deje IK, 

PRO, ICA, Rots, AD-Bildelar och Salong Adam 

Önskemål som framkommit under dialogen: 

 Sänkt hastighet i centrum, 30km/h 

 Bowlinghall på parkeringsytan i källaren under Återbruket 

 Boulebanor på parkeringsytan i källaren under Återbruket 

 Caféverksamhet i Återbruket gärna i källaren i kombination med bowling och/eller boule.  
Caféverksamheten kan bedrivas i samverkan; näringslivet och föreningar, där invandrare och 
ungdomar har möjlighet att få arbetslivserfarenheter. 

 Caféverksamhet i Återbruket (de 60 kvm som inte tagits i anspråk). Caféet ska vara öppet 
”obekväma tider” så som kvällar och helger. Smörgåsar i olika former 

 På denna yta kan man även ha montrar där företag kan ”ställa ut” sina produkter. 

 P-platser utanför ICA – ta ned träden? Placera träd någon annan stans intill parkeringen? 

 Orienteringskarta/infoskylt över centrum där man visar vilka företag som finns och var de 
finns 

 Cykeluthyrning under sommaren på torget 

 Skylt från väg 62! Båda korsningarna som leder in mot Deje. Förslag; ”Välkommen till Dejliga 
Deje” 

 Dejeryggsäcken som näringslivet ordnar tillsammans – kopplat till Klarälvsbanan (och 
tävlingen) 

 Ny och tydlig avfart/påfart från Klarälvsbanan till Deje centrum och skylt (är otydligt i 
dagsläget) 

 I samband med Klarälvsloppet ordna en tävling för barn 

 Lyft fram Klarälvsloppet på sociala medier, facebook och hemsidan, det kan bli ett 
dragplåster som näringslivet kan dra nytta av 

 Gamla lokstallet – boulebana, nytt ställe för PRO att ses 

 

 

 


